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Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
przyrodniczy. Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 ten jest trawnikiem, jest regularnie 
koszony kilka razy w roku. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest regularnie ryty przez 
dziki, co wymusza jego zaorywanie i zawalcowywanie. Nie ma zagrożeń dla poziomu wód 
gruntowych. Cała okolica to tereny o bardzo wysokim poziomie wód gruntowych, które 
znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra poniżej poziomu gruntu. Ewentualne 
przyjęcie uchwały przez Radę Miasta Krakowa byłoby rażącym naruszeniem zasady 
proporcjonalności, gwarantowanej Konstytucją, godząc w istotę prawa własności. Ewentualne 
ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do pogodzenia z drogą KDD.7. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

2 Osoba fizyczna  

Jako mieszkaniec Krakowa, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną. Żadna z tych działek nie 
posiada walorów przyrodniczych, które uzasadniłyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie 
ma tutaj żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że ten teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie koszony. Trawnik ten 
zwłaszcza w jego zachodniej części jest ryty przez dziki, co wymusza jego wyrównywanie. 
Ewentualna zabudowa tego terenu nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo 
według mojej wiedzy, jest to obszar o bardzo wysokim poziomie wód gruntowych. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 
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Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do pogodzenia z drogą, która ma 
obok przebiegać. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowienia tutaj użytku ekologicznego 
byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego rodzaju formy ochrony 
przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie na działkach prywatnych. 
 

3 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Krakowa, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną. Żadna z tych działek nie 
posiada walorów przyrodniczych, które uzasadniłyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie 
ma tutaj żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że ten teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie koszony. Trawnik ten 
zwłaszcza w jego zachodniej części jest ryty przez dziki, co wymusza jego wyrównywanie. 
Ewentualna zabudowa tego terenu nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo 
według mojej wiedzy, jest to obszar o bardzo wysokim poziomie wód gruntowych. 
Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do pogodzenia z drogą, która ma 
obok przebiegać. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowienia tutaj użytku ekologicznego 
byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego rodzaju formy ochrony 
przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie na działkach prywatnych. 
 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

4 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Krakowa, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną. Żadna z tych działek nie 
posiada walorów przyrodniczych, które uzasadniłyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie 
ma tutaj żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że ten teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie koszony. Trawnik ten 
zwłaszcza w jego zachodniej części jest ryty przez dziki, co wymusza jego wyrównywanie. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 
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Ewentualna zabudowa tego terenu nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo 
według mojej wiedzy, jest to obszar o bardzo wysokim poziomie wód gruntowych. 
Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do pogodzenia z drogą, która ma 
obok przebiegać. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowienia tutaj użytku ekologicznego 
byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego rodzaju formy ochrony 
przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie na działkach prywatnych. 
 

5 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Krakowa, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną. Żadna z tych działek nie 
posiada walorów przyrodniczych, które uzasadniłyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie 
ma tutaj żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że ten teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie koszony. Trawnik ten 
zwłaszcza w jego zachodniej części jest ryty przez dziki, co wymusza jego wyrównywanie. 
Ewentualna zabudowa tego terenu nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo 
według mojej wiedzy, jest to obszar o bardzo wysokim poziomie wód gruntowych. 
Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do pogodzenia z drogą, która ma 
obok przebiegać. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowienia tutaj użytku ekologicznego 
byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego rodzaju formy ochrony 
przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie na działkach prywatnych. 
 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

6 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Krakowa, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną. Żadna z tych działek nie 
posiada walorów przyrodniczych, które uzasadniłyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie 
ma tutaj żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że ten teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
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zapisów projektu uchwały. 
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samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie koszony. Trawnik ten 
zwłaszcza w jego zachodniej części jest ryty przez dziki, co wymusza jego wyrównywanie. 
Ewentualna zabudowa tego terenu nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo 
według mojej wiedzy, jest to obszar o bardzo wysokim poziomie wód gruntowych. 
Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do pogodzenia z drogą, która ma 
obok przebiegać. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowienia tutaj użytku ekologicznego 
byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego rodzaju formy ochrony 
przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie na działkach prywatnych. 
 

7 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Krakowa, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną. Żadna z tych działek nie 
posiada walorów przyrodniczych, które uzasadniłyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie 
ma tutaj żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że ten teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie koszony. Trawnik ten 
zwłaszcza w jego zachodniej części jest ryty przez dziki, co wymusza jego wyrównywanie. 
Ewentualna zabudowa tego terenu nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo 
według mojej wiedzy, jest to obszar o bardzo wysokim poziomie wód gruntowych. 
Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do pogodzenia z drogą, która ma 
obok przebiegać. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowienia tutaj użytku ekologicznego 
byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego rodzaju formy ochrony 
przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie na działkach prywatnych. 
 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

8 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Krakowa, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną. Żadna z tych działek nie 
posiada walorów przyrodniczych, które uzasadniłyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie 
ma tutaj żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
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zapisów projektu uchwały. 
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wiarygodnych badań, które by dowodziły, że ten teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie koszony. Trawnik ten 
zwłaszcza w jego zachodniej części jest ryty przez dziki, co wymusza jego wyrównywanie. 
Ewentualna zabudowa tego terenu nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo 
według mojej wiedzy, jest to obszar o bardzo wysokim poziomie wód gruntowych. 
Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do pogodzenia z drogą, która ma 
obok przebiegać. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowienia tutaj użytku ekologicznego 
byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego rodzaju formy ochrony 
przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie na działkach prywatnych. 
 

9 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Krakowa, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną. Żadna z tych działek nie 
posiada walorów przyrodniczych, które uzasadniłyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie 
ma tutaj żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że ten teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie koszony. Trawnik ten 
zwłaszcza w jego zachodniej części jest ryty przez dziki, co wymusza jego wyrównywanie. 
Ewentualna zabudowa tego terenu nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo 
według mojej wiedzy, jest to obszar o bardzo wysokim poziomie wód gruntowych. 
Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do pogodzenia z drogą, która ma 
obok przebiegać. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowienia tutaj użytku ekologicznego 
byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego rodzaju formy ochrony 
przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie na działkach prywatnych. 
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10 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Krakowa, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną. Żadna z tych działek nie 
posiada walorów przyrodniczych, które uzasadniłyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie 
ma tutaj żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że ten teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie koszony. Trawnik ten 
zwłaszcza w jego zachodniej części jest ryty przez dziki, co wymusza jego wyrównywanie. 
Ewentualna zabudowa tego terenu nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo 
według mojej wiedzy, jest to obszar o bardzo wysokim poziomie wód gruntowych. 
Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do pogodzenia z drogą, która ma 
obok przebiegać. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowienia tutaj użytku ekologicznego 
byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego rodzaju formy ochrony 
przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie na działkach prywatnych. 
 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

11 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Krakowa, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną. Żadna z tych działek nie 
posiada walorów przyrodniczych, które uzasadniłyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie 
ma tutaj żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że ten teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie koszony. Trawnik ten 
zwłaszcza w jego zachodniej części jest ryty przez dziki, co wymusza jego wyrównywanie. 
Ewentualna zabudowa tego terenu nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo 
według mojej wiedzy, jest to obszar o bardzo wysokim poziomie wód gruntowych. 
Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do pogodzenia z drogą, która ma 
obok przebiegać. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowienia tutaj użytku ekologicznego 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 



 
Załącznik do raportu z konsultacji 
Uwagi i wnioski oraz propozycje zmian zawarte w formularzach z konsultacji dotyczących projektu uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego 
„Zakrzówek enklawa wschodnia” 
 
 
 
 

byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego rodzaju formy ochrony 
przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie na działkach prywatnych. 
 

12 Osoba fizyczna  

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

13 Osoba fizyczna 
Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
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przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

14 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
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obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

15 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
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przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

16 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 
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17 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

18 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
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samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

19 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
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pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

20 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 
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21 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

22 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
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samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

23 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
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pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

24 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 
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25 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

26 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
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samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

27 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
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pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

28 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 
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zapisów projektu uchwały. 
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29 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

30 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
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samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

31 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
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pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

32 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
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33 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

34 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec Zakrzówka, wyrażam sprzeciw wobec ustanowienia użytku ekologicznego na 
działkach nr 174/2, 175, 176 i 177, które stanowią własność prywatną zgromadzenia 
zakonnego, którego jestem członkiem. Żadna z tych działek nie posiada walorów 
przyrodniczych, które uzasadniałyby objęcie ich formą ochrony przyrody. Nie ma tutaj 
żadnych siedlisk ani miejsc rozmnażania gatunków chronionych. Nie ma żadnych 
wiarygodnych badań, które by dowodziły, że teren powinien być chroniony jako użytek 
ekologiczny.  Teren działek nr 174/2, 175, 176 i 177 wraz z innymi jeszcze działkami tego 
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samego prywatnego właściciela, jest trawnikiem, który jest regularnie kilka razy w roku 
koszony. Obszar działek nr 174/2, 175, 176 i 177 jest często ryty przez dziki, co wymusza jego 
zaorywanie i zwalcowywanie. Ewentualna zabudowa tego terenu (dopuszczona przez obecnie 
obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Rejon św. Jacka – 
Zakrzówek”) nie niesie zagrożeń dla poziomu wód gruntowych, bo jest to obszar o bardzo 
wysokim poziomie wód gruntowych, które znajdują się tutaj płycej niż na głębokości 1 metra 
poniżej poziomu gruntu. Ewentualne ustanowienie użytku ekologicznego byłoby nie do 
pogodzenia z drogą KDD.7, która ma obok przebiegać. Działki nr. 174/2, 175, 176 i 177 
stanowią zabezpieczenie bytowe dla mnie i moich współbraci Salwatorianów. Ewentualne 
przejęcie przez Radę Miasta Krakowa uchwały o ustanowieniu tutaj użytku ekologicznego 
przekreśliłoby dla nas taką rolę tych działek. Ewentualne przyjęcie uchwały o ustanowieniu 
tutaj użytku ekologicznego byłoby rażącym naruszeniem prawa własności prywatnej. Tego 
rodzaju formy ochrony przyrody powinny być ustanawiane na terenach gminy, a nie 
prywatnych. 

35 Osoba fizyczna 

Zakrzówek to wyjątkowe miejsce, gdzie żyje wiele chronionych gatunków roślin i zwierząt – 
między innymi gniewosz plamisty. Ochrona jego gniazd jest bardzo istotna aby zapewnić mu 
przetrwanie i ma podstawę w ustawie ochrony przyrody. Gniewosz znajduje się w Polskiej 
Czerwonej Księdze Zwierząt i jest gatunkiem, któremu grozi całkowite wyginięcie. Zakrzówek 
jest jednym z niewielu już miejsc w Polsce gdzie można spotkać tego węża w jego naturalnym 
środowisku. Należy zrobić wszystko co jest możliwe, aby na stałe nie zniknął z naszych 
krajobrazów, tak jak już stało się z wieloma gatunkami zwierząt i roślin. Bardzo istotne jest aby 
został ustanowiony użytek ekologiczny „Zakrzówek – enklawa wschodnia” 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

36 Osoba fizyczna 

Proponowany użytek „Zakrzówek – enklawa wschodnia” jest naturalną częścią okolicznych 
terenów chronionych, Bielańsko-tynieckiego parku krajobrazowego oraz użytku „Zakrzówek”. 
Części te pozostają ze sobą w ciągłej integracji hydrologicznej oraz szeroko pojętej 
środowiskowe – mamy niezwykłą okazję aby stworzyć prawdziwą przyrodniczą oazę dla 
mieszkańców Krakowa. Kierując się również perspektywą ekologiczną możemy zachować 
cenne tereny dla kolejnych pokoleń. Dla mieszkańców Krakowa stworzymy kolejną możliwość 
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podejmowania aktywności fizycznej bez betonowej infrastruktury. Park Zakrzówek pokazał jak 
bardzo do zdrowego trybu życia zachęca zadbana, naturalna, zielona przestrzeń. 
Wykorzystajmy tę szansę na stworzenie życiowej, ekologicznej trasy średnicowej Krakowa. W 
pełni popieram utworzenie użytku „Zakrzówek – enklawa wschodnia” 

37 Osoba fizyczna 

Zdecydowanie TAK dla utworzenia enklawy wschodniej użytku na Zakrzówku! Zamieszkałe 
tam i migrujące płazy, gady, ptaki, motyle, rośliny wymagają stanowczej ochrony. Cały 
Zakrzówek to połączony ekosystem – zaburzenie go np. przez wykopy oraz inne integracje 
deweloperskie  spowoduje wyginięcie tych cennych gatunków, zaburzy m. in. Stosunki wodne, 
które będą miały katastrofalne skutki dla przyrody Bielańsko – Tynieckiego Parku 
Krajobrazowego. Mieszkańcy walczą od dziesiątek lat o ten klejnot w koronie królewskiego 
miasta Krakowa jakim jest unikatowy na skalę europejską Zakrzówek, zielona domena w 
centrum masy metropoli. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

38 Osoba fizyczna 

Jako mieszkaniec os. Ruczaj jestem za ustanowieniem użytku ekologicznego „Zakrzówek – 
enklawa wschodnia” jako ochrony miejsca dla zachowania różnorodności biologicznej siedlisk 
przyrodniczych oraz stanowisk rzadkich lub chronionych gatunków roślin i zwierząt, ich ostoi 
oraz miejsc rozmnażania lub miejsc sezonowego przebywania i rozszerzenie użytku 
ekologicznego „Zakrzówek”. Ochroni to również przyrodę w tym pięknym miejscu przed 
degradacją. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

39 Osoba fizyczna Popieram utworzenie użytku ekologicznego. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

40 Osoba fizyczna Popieram ustanowienie użytku ekologicznego „Zakrzówek – enklawa wschodnia”. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 
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41 Osoba fizyczna Popieram utworzenie użytku. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

42 Osoba fizyczna Popieram poszerzenie i ustanowienie użytku „Zakrzówek – enklawa wschodnia”. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

43 Osoba fizyczna 

Proponowany użytek „Zakrzówek – enklawa wschodnia” znajduje się przy granicy już 
istniejącego użytku „Zakrzówek” i presja inwestycyjna na ten teren jest ogromna. Bytujące 
tam gatunki chronione są zagrożone wyginięciem. Jeśli nie zostanie utworzona enklawa 
wschodnia, zagrożony jest także istniejący już użytek ekologiczny „Zakrzówek”, bo tereny te 
stanowią jeden połączony ze sobą ekosystem. Uważam, że utworzenie enklawy wschodniej to 
jedyny, skuteczny sposób na odnowę już istniejącego użytku „Zakrzówek”, dlatego z całą mocą 
popieram utworzenie enklawy wschodniej użytku na Zakrzówku. Jestem za utworzeniem 
użytku. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

44 Osoba fizyczna 

Proponowany użytek „Zakrzówek – enklawa wschodnia” znajduje się w Bielańsko -  Tynieckim 
Parku Krajobrazowym, w pobliżu już istniejącego użytku „Zakrzówek”, na terenach niezwykle 
cennych przyrodniczo i krajoznawczo. Wielokrotnie podczas spacerów widziałam wiele 
gatunków chronionych płazów, gadów, czy motyli. Uważam, że należy otaczać je szczególną 
troską, gdyż, zwłaszcza w mieście, tak niewiele ich zostało. Poza tym, jako ludzie, mieszkańcy 
Krakowa, potrzebujemy kontaktu z przyrodą, bo betonu mamy tutaj już dosyć. W pełni 
popieram utworzenie użytku „Zakrzówek – enklawa wschodnia”. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

45 Osoba fizyczna  
Należy powiększyć teren użytku, gdyż występują tu chronione gatunki zwierząt i roślin. Jest to 
niespotykany na skalę światową teren, którego nie wolno zniszczyć. Popieram ustanowienie 
użytku ekologicznego „Zakrzówek – enklawa wschodnia”. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 
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46 Osoba fizyczna 
Należy powiększyć teren użytku, gdyż występują tu chronione gatunki zwierząt i roślin. Jest to 
niespotykany na skalę światową teren, którego nie wolno zniszczyć. Popieram ustanowienie 
użytku ekologicznego „Zakrzówek – enklawa wschodnia”. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

47 Osoba fizyczna 
W pełni popieram przesłanki poruszone w uzasadnieniu projektu uchwały Rady Miasta 
Krakowa – druk nr. 4001, w sprawie utworzenia użytku ekologicznego pod nazwą „Zakrzówek 
– enklawa wschodnia”, wniesiony do Kancelarii Rady Miasta Krakowa w dniu 07.02.2024 r. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

48 Osoba fizyczna 

Na obszarze występują gatunki zwierząt i roślin chronionych. Jest to teren o wysokich 
walorach przyrodniczych i będzie służył działaniom edukacyjnym i rekreacyjnym. W związku z 
tym popieram wniosek o utworzenie użytku ekologicznego „Zakrzówek – enklawa 
wschodnia”. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

49 Osoba fizyczna 

Całkowicie popieram projekt uchwały o ustanowieniu użytku ekologicznego „Zakrzówek – 
enklawa wschodnia”. Jak wynika z pisma dyrekcji Bielańsko – Tynieckiego Parku 
Krajobrazowego, skierowanego do mieszkańców, nr. ZOPK.420.61.2023.JB, „zachodnia część 
działki nr 140/2, obr. 9 leży w granicach siedlisk gniewosza plamistego… Całość terenu 
znajduje się w granicach siedliska derkacza, gąsiorka, jarzębatki… Zachodnia część działki nr. 
140/2 stanowi siedlisko dzięcioła zielonosiwego… Całość terenu leży w granicach siedliska 
kląskawki, potrzeszcza, przepiórki, pustułki…”.  Większość wymienionych gatunków objętych 
jest ścisłą ochroną gatunkową, wymienioną w załączniku IV dyrektywy siedliskowej, załączniku 
I dyrektywy ptasiej oraz wpisanych na czerwoną listę gatunków zagrożonych. Istniejąca presja 
inwestycyjna (złożenie wniosku o budowę drogi KDD7 oraz inwestycję wielkomieszkaniową 
powoduje zagrożenie dla siedlisk w. wym. Gatunków. Głębokie wykopy pod garaże podziemne 
doprowadzą do obniżenia poziomu wody, co zniszczy potencjalne siedliska traszki 
grzebieniastej zapisane na tym obszarze w MPZP „Rejon św. Jacka-Twardowskiego”. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

50 Osoba fizyczna 

Proponowany użytek ekologiczny „Zakrzówek – enklawa wschodnia”, to teren szczególnie 
cenny przyrodniczo. Występują tam siedliska gatunków zagrożonych wyginięciem i przez to 
chronionych przez prawo polskie i prawo UE. Są to m.in. gniewosz plamisty, zaskroniec, 
kumak nizinny i traszka grzebieniasta. Objęcie ochroną tego terenu jest w świetle 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 
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obowiązującego prawa obowiązkiem władz miasta Krakowa. Ustanowienie użytku 
ekologicznego „Zakrzówek – enklawa wschodnia” nie tylko uchroni siedliska, miejsce rozrodu i 
przeżywania oraz migracji gatunków chronionych, ale również pozwala na ochronę obecnych 
stosunków wodnych tego terenu oraz zgłaszanego użytku ekologicznego. Z tych powodów 
stanowczo domagam się ustanowienia użytku ekologicznego „Zakrzówek – enklawa 
wschodnia”. 

51 Osoba fizyczna  

Mieszkam na Ruczaju od 25 lat. Tereny kiedyś „dzikie” nieużytki pełne ptactwa, roślin, drzew 
bezpowrotnie znikają z krajobrazu – działalności deweloperskie i związane z tym inwestycje 
zabierają każdy skrawek zieleni. Zakrzówek i tereny kampusu UJ to ostatnie zielone płuca w 
tych okolicach. Zakrzówek (część wschodnia) pozostaje ostatnim miejscem na zachowanie 
zieleni i miejsca dla natury – flory i fauny. Wycinając drzewa, deweloper zniszczy – osuszy 
teren – znikną z tego terenu rośliny, owady i zwierzęta – niektóre z nich są na liście – pod 
ochroną. Popieram projekt stworzenia ekologicznej enklawy dla Zakrzówka – pomyślmy o nas 
i o naszych dzieciach, przyszłych pokoleniach – dotyczy „Zakrzówek – enklawa wschodnia”.  

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

52 Osoba fizyczna 

Proponowany użytek jest miejscem przebywania, migracji i rozrodu chronionych gatunków 
płazów (m.in. traszki grzebieniastej, kumaka nizinnego) i gadów (w tym gniewosza plamistego, 
zaskrońca) oraz ptaków, motyli i roślin chronionych. Gatunki te chronione są zarówno prawem 
polskim jak i prawem Unii Europejskiej. Wymagają specjalnej ochrony w postaci utworzenia 
użytku ekologicznego. Władze miasta z mocy tego prawa są zobowiązane do ochrony czynnej 
w postaci powołania i utworzenia takiej formy ochrony, dlatego w pełni popieram utworzenie 
użytku „Zakrzówek – enklawa wschodnia”. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

53 Osoba fizyczna  

Zakrzówek to jedna z pereł Krakowa. Szczególnie cenne tereny zielone należy chronić. W 
ubiegłym roku podczas spaceru natrafiłyśmy na rozjechanego węża. Nie znam się ale 
prawdopodobnie jest to młody gniewosz, bo słyszałam, że tu występuje, a jak poczytałam, w 
okolicach sierpnia się rozmnaża. Wielkość pasuje do młodego gniewosza plamistego. Wąż ten 
wpisany jest do Polskiej Czerwonej Księgi Zwierząt z kategorią zagrożenia VU – gatunek 
wysokiego ryzyka, narażony na wyginięcie. Podlega Konwencji Berneńskiej (zał. II) i 
Dyrektywie Siedliskowej UE (zał. IV). Mam nadzieję, że spotkam kiedyś żywego. Jestem za 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

 
Dołączone zdjęcie – 

„Rozjechany wąż na ul 
Wyłom, zdarzenie w dniu 
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objęciem ochroną tych zielonych terenów, bo są tego warte. Jestem za utworzeniem użytku 
„Zakrzówek – enklawa wschodnia” 

25.09.2023, GPS: 
50.039932, 19.917492” 

54 Osoba fizyczna 

Dot: „Konsultacje – Projekt uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego 
„Zakrzówek - enklawa wschodnia”. Szanowni Państwo,  Od lat jestem mieszkańcem osiedla 
Zakrzówek na ulicy św Jacka,  Dlatego gorąco popieram pomysł użytku  ekologicznego.  Proszę 
o rozszerzenia użytku ekologicznego  na objęte uchwałą tereny.  Mocno jestem przekonany do 
ochrony tego miejsca ze względu na walory przyrodnicze i widokowe. Widziałem w tej okolicy 
różne gatunki chronione mim traszki grzebueuaste i gniewosze, tym bardziej dlatego jestem 
za ochroną Zakrzówka i jego fauny i flory. Bo jest to miejsce unikatowe na skalę światową, bo 
taki teren w środku dużego miasta to naprawdę unikat i należy je bezwzględnie chronić, ze 
względu na piękno i przyrodnicze walory tego miejsca. Jest on siedliskiem wielu chronionych 
gatunków roślin i zwierząt.  Dlatego, nie powinien być przedmiotem różnych przetargów i 
działań deweloperskich.  Zakrzówek trzeba i  należy bezwzględnie zachować dla nas naszych 
dzieci i przyszłych pokoleń. To miejsce to płuca Krakowa, musi pozostać zielony i ekologiczny. 
Mieszkaniec Zakrzówka.  

 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

55 Osoba fizyczna 

Popieram pomysł utworzenia użytku „Zakrzówek – enklawa wschodnia”. Na terenie 
proponowanym objęciem użytkiem występują okresowo małe oczka wodne – podmokłości, 
Żyją i rozmnażają się tam traszki grzebieniaste (gatunek pod ścisłą ochroną). Jedną, niestety 
rozjechaną, widziałam i sfotografowałam tuż przy pętli na końcu Twardowskiego koło 2 
tygodnie temu (zgłoszono do RDO; GPS:50.041472, 19.9186998). W ubiegłym roku widziałam 
też na wiosnę traszkę przebiegającą przez ul. Wyłom, ale nie udało mi się zrobić jej zdjęcia. 
Jakakolwiek ingerencja w stosunki wodne na tym terenie i sąsiadujących działkach polegająca 
na osuszeniu równoznaczna jest z wyginięciem tego chronionego gatunku. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 
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56 Osoba fizyczna  
Proponowany użytek ekologiczny „Zakrzówek – enklawa wschodnia” znajduje się w Bielańsko 
– Tynieckim Parku Krajobrazowym i jest terenem cennym przyrodniczo i krajobrazowo dlatego 
popieram jego utworzenie. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

57 Osoba fizyczna 

Proponowany użytek „Zakrzówek – enklawa wschodnia” pozwoli ochronić unikatowe gatunki 
roślin i zwierząt, z których duża część jest wpisana jest na czerwoną księgę gatunków 
zagrożonych wyginięciem. Cały Zakrzówek to ekosystem oparty na specyficznych warunkach 
wodnych. Jako że enklawa wschodnia graniczy z już istniejącym użytkiem, wszelkie negatywne 
ingerencje w te tereny mogą bezpośrednio rzutować na już istniejący użytek. Utworzenie 
nowego użytku ekologicznego to jedyny, skuteczny sposób ochrony użytku już istniejącego, 
dlatego absolutnie i w pełni ten projekt popieram. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

58 Osoba fizyczna 
Popieram utworzenie użytku ekologicznego „Zakrzówek – enklawa wschodnia” dla ochrony 
przyrody i ochrony gatunków chronionych tam występujących. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

59 Osoba fizyczna 
Domagam się ustanowienia użytku ekologicznego pod nazwą „Zakrzówek – enklawa 
wschodnia”. Jest to unikatowy teren przyrodniczo-rekreacyjny! Dość niszczenia przyrody w 
Krakowie! 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

60 Osoba fizyczna 
Popieram utworzenie użytku ekologicznego „Zakrzówek – enklawa wschodnia” w celu 
ochrony występujących tam gatunków chronionych. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

61 Osoba fizyczna 

Popieram ustanowienie użytku ekologicznego „Zakrzówek – enklawa wschodnia”, gdyż 
zarówno z przekazów rodziny, która żyje na Zakrzówku od 400 lat, jak i z własnych, 80-letnich 
doświadczeń wiem, że w tym terenie, przez większość roku zawsze stała woda, w której żyło 
wiele gatunków flory i fauny związanych z tym środowiskiem. Występujące w tym terenie 
zadrzewienie było siedliskiem wielu gatunków ptaków. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 
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62 Osoba fizyczna 

Popieram utworzenie użytku ekologicznego na całym zaproponowanym terenie. Miasto 
Kraków ma przede wszystkim obowiązek chronić zagrożone i objęte ochroną gatunki zwierząt 
i roślin bytujących i żyjących na wspomnianych terenach. Pozwolenie deweloperowi na 
budowę bloku z garażami podziemnymi na działce 140/2, w bezpośrednim sąsiedztwie 
istniejącego użytku ekologicznego doprowadziłoby do obniżenia wód gruntowych na tych 
terenach. Istniejący użytek zostałby zniszczony. A także tereny potencjalnego użytku zostaną 
zniszczone jeśli nie obejmie się ich ochroną. Na tych terenach potwierdzono obecność 
gniewosza plamistego, traszek grzebieniastych i ropuch szarych, gatunków prawnie 
chronionych a w przypadku gniewosza zagrożonych wyginięciem. Zniszczenie ich siedlisk jest 
niezgodne z prawem i miasto musi temu zapobiec. Wiele cennych i chronionych gatunków 
roślin, jak modraszki, także tam żyje i zostanie zniszczonych , a w przypadku braku utworzenia 
użytku Miasto ma też obowiązek dbać o to, aby wszyscy mieszkańcy mogli korzystać z cudu 
natury, jakim jest Zakrzówek. Ten teren zielony w centrum miasta i naturalny w dużej części, 
jest bezcenny. Chcemy Krakowa dla mieszkańców, zwierząt i roślin, nie deweloperów! Koszty 
wykupu działek są uzasadnione, biorąc pod uwagę bezcenny charakter Zakrzówka dla 
mieszkańców i przyrody. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

63 
Organizacja 

pozarządowa 

Stowarzyszenie już w lipcu 2023 r. zwracało się do Rady Miasta o ochronę zasobu 
przyrodniczego występującego w tym terenie. Pomiędzy ul. Twardowskiego a św. Jacka, przez 
wiele stuleci działały cegielnie, co potwierdza stanowisko archeologiczne oraz nazwa ul. 
Ceglarskiej. W kolejnych latach glinianki zasypywano. W okresie Twierdzy Kraków – drogi 
używane przez wojsko systematycznie podnoszono, zasypując szutrem. Ul. Wyłom prowadzi 
przez wzniesienie Skałek Twardowskiego, więc pomiędzy tymi ulicami wytworzyła się 
depresja, na której stała woda. W takim środowisku bytowały liczne gatunki flory i fauny, 
które obecnie objęte są ochroną na wielu poziomach. Niestety władze rządowe jak i 
samorządowe niewystarczająco dbały o ten unikalny w skali europejskiej zakątek miasta, 
lekceważąc zainteresowanych ochroną tego terenu właścicieli działek, jak i organizacje 
mieszkańców starających się od 20 lat o zachowanie terenu Zakrzówka w naturalnym stanie 
dla przyszłych pokoleń. Poziom wód gruntowych na terenie projektowanego użytku znajduje 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 
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się prawie na poziomie terenu, co stwierdzono w dokumentacji drogi KDD7, błędnie 
przypisując to okresowi opadów w czasie badań. Potwierdzeniem naszych twierdzeń jest 
wykonane przez właścicieli tych terenów w XX w – odwodnienie tych terenów rowem 
melioracyjnym, odprowadzającym wodę do kanalizacji w ul. Twardowskiego, w rejonie 
dawnej pętli autobusowej. Z powyższych powodów stowarzyszenie „Nasz Zakrzówek” Popiera 
ustanowienie użytku ekologicznego „Zakrzówek – enklawa wschodnia”. 

64 Osoba fizyczna 

Szanowni Państwo. Jako mieszkaniec obszaru bezpośrednio sąsiadującego z Parkiem 
Zakrzówek, pragnę zwrócić się z wnioskiem poparcia w sprawie ustanowienia lub rozszerzenia 
istniejącego użytku ekologicznego Zakrzówek, co stanowiłoby inwestycję w przyszłość i 
zachowanie naturalnego dziedzictwa naszej gminy/miasta. Przyznam, że na własne oczy 
widziałem na ulicy Wyłom węża, był to gniewosz plamisty, co świadczy o unikalnej 
bioróżnorodności tego terenu. Potrafię odróżnić gniewosza od żmii i zaskrońca i innych węży 
występujących w Polsce. Doinwestowania Parku Zakrzówek w celu stworzenia miejsca 
rekreacji miało pozytywne intencje, jednak przyniosło również problemy. Zauważyłem na 
przestrzeni ostatniego roku zwiększoną ilość śmieci, większy hałas, rosnącą ingerencję w 
istniejący użytek ekologiczny Zakrzówek o wszystkie wymienione we wniosku tereny. Jako 
mieszkaniec Krakowa, który regularnie wnosi swój wkład do budżetu miasta poprzez płacenie 
podatków, chciałabym wyrazić swoje pełne poparcie dla wykorzystania środków gminnych na 
zakup tych terenów. W mojej opinii, jest to wyjątkowo trafne i pożądane przeznaczenie 
finansów publicznych, które służy dobru wspólnemu mieszkańców. Pozdrawiam serdecznie. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

65 Osoba fizyczna 

Teren Zakrzówka jest unikalny krajobrazowo oraz przyrodniczo powinien być pod  
priorytetową ochroną, szczególnie w dobie zmieniającego się szybko klimatu i tendencji  
aby zachować jak najwięcej terenów biologicznie czynnych w miastach i wręcz  
przywracać w nich tereny zielone. Możliwa rozbudowa Zakrzówka jest nieznajdującym  
uzasadnienia ekonomicznego, logistycznego i przyrodniczego zabetonowaniem sporej  
powierzchni terenu, znajdującego się w obrębie Bielańsko-Tynieckiego Parku  
Krajobrazowego. Istniejący obecnie użytek ekologiczny jest zbyt mały aby skutecznie chronić 
rzadkie i  ściśle chronione gatunki zwierząt i roślin, które znajdują się na tym terenie. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 
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Powstanie w zabudowy w tym wielokondygnacyjnej i do tego z garażami podziemnymi na 
zawsze zniszczy siedliska zwierząt w tym ściśle chronionego gniewosza plamistego, bytującego 
w obszarze planowanego rozszerzenia użytku. Wszelkie budowle na tym terenie spowodują 
trwałe zmiany stosunków gruntowych. Tereny te były od zawsze podmokłe i stanowiły 
doskonałe miejsce do rozrodu i bytowania  licznych gadów i płazów. Obecnie, o ile to możliwe 
przywraca się wszelkie mokradła i tereny podmokłe, ponieważ mają one niebagatelne 
znaczenie dla środowiska i ekologii, a na Zakrzówku planowane jest, poprzez dopuszczenie 
zabudowy tych terenów, ich bezpowrotne osuszanie i niszczenie przyrody. Teren Zakrzówka, 
znajdujący się w odległości ok 3 km od Wawelu jest miejscem  wytchnienia, relaksu dla tysięcy 
Krakowian ale także turystów z Polski i za granicy. Są  to „zielona płuca” Krakowa, a do tego 
teren niesamowicie unikalny przyrodniczo i krajobrazowo Ponieważ powstanie kąpieliska już 
bardzo obciążyło faunę i florę Zakrzówka. (na ulicy  Wyłom można niejednokrotnie spotkać 
rozjechane rowerami gady czy płazy, w tym gatunki chronione) ważne jest aby pozostawić ich 
dotychczasowe miejsca bytowania  poprzez rozszerzenie użytku ekologicznego o teren na 
którym obecnie bytują. Mieszkańcy Zakrzówka nie mają nic przeciwko licznie odwiedzającym 
to piękne i  unikatowe miejsce mieszkańcom Krakowa i turystom, jednakże mówią 
kategoryczne „nie” dla niepotrzebnej, niczemu niesłużącej dewastacji środowiska i dalszego  
„betonowania” Zakrzówka, w sytuacji gdy w Krakowie brakuje terenów zielonych,  
będących dodatkowo miejscami chronionymi przyrodniczo. 

66 
Organizacja 

pozarządowa 

Szanowni Państwo, 
Z zadowoleniem przyjmujemy inicjatywy mające na celu dalsze ustanawianie użytków 
ekologicznych na terenie Krakowa. Wierzymy, że poprzez odpowiednie planowanie i 
zarządzanie takimi obszarami możemy stworzyć sieć chronionych terenów, które będą 
stanowić ważne oazy dla lokalnej fauny i flory. Jako Komisja Ekologii Młodzieżowej Rady 
Krakowa, pragniemy podzielić się naszym stanowiskiem i zgłosić propozycje dotyczące 
projektu uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego 
"Zakrzówek - enklawa wschodnia". Zależy nam na zachowaniu integralności ekosystemu oraz 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 
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propagowaniu zrównoważonego rozwoju naszego miasta, dlatego pragniemy wnioskować o 
uwzględnienie następujących kwestii: 1. Ochrona bioróżnorodności: 
a. Wprowadzenie szczegółowych planów ochrony dla poszczególnych siedlisk i gatunków 
występujących na terenie "Zakrzówka - enklawa wschodnia", uwzględniających specyficzne 
potrzeby ekosystemów lokalnych. 
b. Stworzenie mechanizmów monitoringu ciągłego i systematycznego, wykorzystujących 
nowoczesne technologie celem śledzenia zmian w środowisku. 2. Sprzeciw wobec ingerencji 
infrastrukturalnych: a. Solidaryzujemy się ze sprzeciwem wobec jakichkolwiek ingerencji na 
omawianym terenie poprzez wprowadzenie jakiejkolwiek infrastruktury. Uważamy, że tereny 
naturalne powinny pozostać nietknięte, aby zachować ich ekologiczną integralność oraz 
unikalne walory przyrodnicze. Zachęcamy do kontynuacji prac nad identyfikacją kolejnych 
obszarów o wysokim potencjale przyrodniczym, które mogą zostać objęte ochroną poprzez 
ustanowienie użytków ekologicznych. Wyrażamy gotowość do współpracy ze wszystkimi 
zainteresowanymi stronami oraz do aktywnego udziału w dalszych inicjatywach mających na 
celu ochronę środowiska naturalnego na terenie miasta Krakowa. 

67 Osoba fizyczna 

Jestem za uchwaleniem tego użytku, ze względu na ochronę zwierząt żyjących na tym terenie 
m.in.: traszka grzebieniasta, traszka zwyczajna, ropucha szara, kumak nizinny oraz żaba 
zielona. Szczególnie cenne są motyle: modraszek telejus, modraszek nausitous i czerwończyk 
fioletek. Teren przylegający do ul. Wyłom jest ponadto rewirem polowań sów: uszatki oraz 
puszczyka. Wszystkie powyższe gatunki są w Polsce objęte ochroną gatunkową, a niektóre z 
nich (traszka grzebieniasta, kumak nizinny, modraszki, czerwończyk) są wymienione w 
Załącznikach II i IV Dyrektywy Siedliskowej Unii Europejskiej. Na szczególną uwagę zasługuje 
stanowisko niejadowitego węża, gniewosza plamistego. Znane jest ono od około dekady, a 
liczne opracowania powstałe na przestrzeni tych lat jednoznacznie wskazują na występowanie 
na Zakrzówku trwałej populacji tego gatunku. Jest to jedna z liczniejszych i lepiej 
przebadanych populacji w kraju. Gniewosz plamisty wymieniony jest w IV załączniku 
Dyrektywy Siedliskowej Unii Europejskiej. Państwo Polskie ma obowiązek podjęcia wszelkich 
działań w celu skutecznego wdrożenia systemu ścisłej ochrony tego gatunku, tym bardziej, iż 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 
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jest on wymienionym w Polskiej Czerwonej Księdze jako gatunek narażony na wyginięcie. Jest 
to również gatunek, dla którego, na mocy ustawy o ochronie przyrody, wyznacza się strefy 
ochronne. Obowiązek wyznaczenia strefy ciąży na Regionalnym Dyrektorze Ochrony 
Środowiska. 

68 Osoba fizyczna 

Wnioskuję o rozszerzenie użytku ekologicznego w formie „Zakrzówek – enklawa wschodnia”. 
To teren występowania  m.in. traszki grzebieniastej, kumaka nizinnego, motyli modraszka i 
czerwończyka, licznych gatunków nietoperzy czy węża gniewosza – objętych ścisłą ochroną i 
wpisanych do „Czerwonej księgi gatunków zagrożonych wyginięciem”. Pozostawienie tych 
terenów do zabudowy skutkować będzie nieodwracalnym zniszczeniem tak cennego terenu 
oraz wyginięciem zamieszkujących tam zwierząt. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

69 Osoba fizyczna 

W pełni popieram projekt uchwały Rady Miasta w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego 
„Zakrzówek – enklawa wschodnia”. Teren Zakrzówka, położony blisko centrum miasta jest 
jedyny w swoim rodzaju, unikalny, bezcenny ze względów klimatycznych, przyrodniczych, 
krajobrazowych i powinien być bezwzględnie chroniony. Tysiące Krakowian docenia 
wyjątkowe piękno i magiczną aurę Zakrzówka, szukając tu wypoczynku, relaksu, ciszy, spokoju 
obcując z półdziką, niepowtarzalną przyrodą. Obowiązkiem każdego z nas jest bronienie 
każdego skrawka tego cudu natury jakim są tereny Zakrzówka. Ale przede wszystkim 
pamiętajmy, że obszary te są domem dla wielu gatunków zwierząt dużych i małych (także 
chronionych) i musimy to uszanować. 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

70 Osoba fizyczna  Brak treści 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

71 Osoba fizyczna  Brak treści 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 
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72 Osoba fizyczna  Brak treści 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

73 Osoba fizyczna  Brak treści 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

74 Osoba fizyczna  Brak treści 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 

75 Osoba fizyczna  Brak treści 

Uwaga nie wnosi zmian do 
zapisów projektu uchwały. 


